國立嘉義大學幼兒教育學系課程發展委員會設置要點
Regulations for ECE in NCYU Curriculum Development Committee
91.8.1 91學年度第一學期第一次系務會議討論通過

95.11.22 95學年度第一學期第三次系務會議修訂通過

Adopted by the Department Affairs Meeting on Aug. 1st, 2002

Amended and Adopted by the Department Affairs Meeting on Nov. 22nd, 2006
第一條 國立嘉義大學幼兒教育學系(以下簡稱本系)為釐定課程與研究發展方向、規劃圖書儀器設備經費之運用、專業教室設立、拓展建學術交流及推廣服務事宜、規劃學術活動、及系務會議或系主任交辦事項，特設置課程發展委員會(以下簡稱本會)。

Article 1  In order to plan the approach of curriculum and investigation, the budget of books and equipment, the setting of specific classrooms, the affairs about extending the academic communication and service items, management of academic activities, the tasks ordered by chairperson or department affairs committee in Early Childhood Education Department, the principle points for Curriculum Development Committee (hereafter the committee) has been drawn up.

第二條 本會由專任教師三至五人及業界代表1至3人組成，召集人由系主任擔任，另設聯絡人一人。委員任期一年，連選得連任。

Article 2  There are 3-5 teachers of our department and 1-3 representative of related field as the commissioners, and the chairperson of ECE department is the convener. One of the commissioners serves as a contact person. The term of our commissioners is 1 year. Reappointment after election is acceptable.

第三條：本會之職權為處理本系下列事項：

    (一)釐定本系課程與研究方向及計劃書。
    (二)規劃圖書儀器設備經費之分配。
    (三)審核專業教室之設立及執行效果。
    (四)分配研究室及專業教室空間。
    (五)拓展學術交流及推廣服務事宜。
    (六)規劃學術活動。
    (七)其他相關事項。


Article 3  The authority of our committee includes the following items.

(一)Planning the program about the approach of curriculum and investigation.

(二)Planning the budget allotment for books and equipments.

(三)Examining the result of specific classroom

(四)Allotting the space of the laboratories and specific classrooms 

(五)Expending the affairs about academic communication and service

(六)Planning the academic activities

(七)Dealing with the other related affairs

第四條 本會於必要時隨時召開。

Article 4  The Committee would be convened at any moments if there is any necessary.

第五條 本會開會時需有三分之二以上（含）委員出席方得開會，出席委員二分之一以上同意方為決議。

Article 5  The attendant ratio should be above 2/3 of all commissioners in each meeting, and determined by above 1/2 of all commissioners.

第六條 本要點經系務會議通過，報請院長核備後實施，修訂時亦同。
Article 6  The essentials would be implemented after the acceptance of the department affairs committee and the chairperson of department. If there is any clause amended, the procedure above should be taken.

